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Verslag Milieuraad – 17 februari 2021 

 
 
 
 
 
Aanwezig/afwezig:  zie bijgevoegde aanwezigheidslijst 
 
 
1) Vorige vergaderingen 

a) 12 januari 2022 (Openbaar onderzoek voor woning en schuur aan de Dries) 
Het verloop van die vergadering is via mail aan de leden van de Milieuraad toegestuurd. 
Christine Goessens kan zich o.a. niet vinden in het besluit van het bestuur om geen bezwaar in te 
dienen. Het bestuur heeft dat besluit genomen omdat het vereiste quorum van de vergadering niet 
werd behaald en daardoor niet geldig kon besluiten en ook omdat de meningen te verdeeld waren om 
een besluit namens de gehele Milieuraad in te dienen. Voor een evt. consultatie van alle niet-
aanwezige leden was de beschikbare tijd tot de einddatum van het openbaar onderzoek te beperkt. 
Het bedrijf van Desmet heeft een wijzigingsverzoek van zijn aanvraag ingediend. Dit verzoek wordt nog 
door het college behandeld en na evt. instemming volgt er een nieuw Openbaar Onderzoek, met meer 
tijd voor de behandeling van dit dossier in de Milieuraad.  
 

b) 20 januari 2022 
De presentatie van het Klimaatactieplan is naar alle leden verstuurd. 

 
2) Mededelingen 

a) Deelname aan werkgroep Regentonnen  Groepsaankoop regenwatertonnen | Stad Halle 

Haviland trekt dit project dat moet bijdragen aan de recuperatie van regenwater. Er wordt een 

werkgroep ingesteld waar de deelnemers hun ideeën kunnen leveren  voor o.a. de keuze van de 

leverancier Er wordt gestreefd naar een koppeling met andere groen- en klimaatprojecten in Halle. 

Wil je graag zetelen in de werkgroep? Meld je dan vóór 18 maart 2022 vrijblijvend aan via dit online 

formulier. Je ontvangt dan enkele dagen vooraf een link om deel te nemen aan de onlinesessie. 

 

b) Natuurherstel bij werfzone Zennebrug 

Door het gebruik als werfzone zijn in dit vnl. natuurgebied een aantal bomen gekapt. Voor de 

heraanplant is een ontwerp gemaakt, met daarin bomen zoals Salix caprea en Populus nigra. De bodem 

wordt ingezaaid met een vlinderbloemigen mengsel. In het ontwerp is rekening gehouden met een 

eventuele toekomstige aanleg van een fietspad door dit gebied.  

 

c) Aanleg recreatieplek bij Zennebrug (“oksel”) 

Dit gebied zal worden ingericht als een recreatieplek met groen en zitbanken. Zowel de dienst 

Mobiliteit als Waterwegen NV wijzen de oorspronkelijk geplande aanplant van bomen af. Deze bomen 

zouden het zicht van het verkeer belemmeren. 

Diverse leden uiten hun ongenoegen over dit beluit. Juist op zo´n recreatieplek, met veel verkeer 

rondom, is groen in de vorm van bomen hard nodig. Ze geven deze plek een zekere intimiteit en geven 

de bekende milieuvoordelen (C02-opname, geluidsdemping, filtering fijn stof etc.). 

De Milieuraad zal stad Halle adviseren juist wel bomen te planten. De evt. hinder wordt voorkomen 

door bijv.: 

https://www.halle.be/nieuwsberichten/groepsaankoop-regenwatertonnen
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=Y1axYUK6R0ahlI6kmQdAfqJa88UKVhdKgcZH0EFN9khUQlhVNk84MFJJVDNXRjZaNEJUUTZRUUc0Ty4u&wdLOR=c7FEB9548-3058-4821-94E9-92BCD9FFA689
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=Y1axYUK6R0ahlI6kmQdAfqJa88UKVhdKgcZH0EFN9khUQlhVNk84MFJJVDNXRjZaNEJUUTZRUUc0Ty4u&wdLOR=c7FEB9548-3058-4821-94E9-92BCD9FFA689
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 zo laag mogelijk op het talud te planten 

 te kiezen voor middelhoge bomen met een lichte kruin 

 bij knotwilgen de knotplek laag te houden en regelmatig te knotten om de hoogte te beperken 

 te kiezen voor bomen waarbij men goed een vormsnoei kan toepassen (bijv. zuilvorm bij haagbeuk) 

 

Daar waar nu de geplande banken staan is geen mogelijkheid tot het planten van bomen (o.a. door 

verharding met dolomiet en onderliggende nutsvoorzieningen). Toch is schaduw bij een of meerdere 

zitplaatsen zeer gewenst. Daarom vragen we na te gaan of één of meerder banken ook kunnen worden 

geplaatst bij het gedeelte met bomen. 

 

d) Plan Boommarter: Gluren bij de Landschapsburen en Boom zoekt Bos 

Boom zoekt bos: 

Droom je ervan om zelf een bos te planten? Maar zie je door het bos de bomen niet? Begrijpelijk, 

want er komt heel wat kijken bij de aanleg van een nieuw bos: vergunning, financiering, 

soortenkeuze, plantafstand, enz. De Bosgroep Vlaams-Brabant vzw en Plan Boommarter organiseren 

samen een infomoment om al je praktische vragen te beantwoorden: 

Wanneer: zaterdag 7 mei om 9u30 

Waar: Vlasmarktdreef 4, 1500 Halle 

Inschrijven via sarah@pajot-zenne.be 

Gluren bij de landschapsburen: 

In de omgeving van het Hallerbos bouwen Plan Boommarter en de inwoners van het gebied al zo’n 

15 jaar samen aan een natuurrijk landschap, aangekleed met bomen, bloesemrijke hagen en parels 

van poelen. Tijd om de mooiste realisaties eens in de kijker te zetten tijdens een feestelijke 

familiedag. 

Je kan kiezen om één of meerdere locaties te bezoeken. Via een uitgestippelde fietsroute van zo’n 

15 km, met tips voor leuke picknickplekjes, bezoek je ze allemaal.  

Afspraak op zondag 22 mei op diverse locaties in Halle en Lembeek. Zie ook www.planboommarter.be  

 

e) Overleg met Luminus m.b.t. windturbine Callebaut 

Naar aanleiding van de bezwaren tegen de uitvoering en locatie van de windturbine op het terrein van 

Callebaut nodigt Luminus de bij de Milieuraad aangesloten natuur- en milieugroepen uit voor een 

gesprek. Ze wensen dieper in te gaan op de bezorgdheden van de natuurorganisaties. 

Gerard stuurt een uitnodiging naar de leden van de Milieurraad om deel te nemen aan dit gesprek met 

de natuurexpert van Luminus. 

 

3) Besprekingen 
a) Besluitvorming en advisering indien vergadering niet in getal is 

Het bestuur is i.v.m. Corona coulant geweest om leden die minder dan 50% van de vergaderingen in 
een kalenderjaar aanwezig waren uit te sluiten van verdere deelname aan de Milieuraad. Deze 
(passieve) leden drukken echter wel op het vereiste quorum (min. 50%) om geldig besluiten te kunnen 
nemen. 
Zonder het vereiste quorum zoeken we naar een oplossing om toch, zei het niet geldig, te kunnen 
besluiten en adviezen in te dienen. We besluiten in die gevallen de volgende procedure te volgen: 
 Desgewenst inroepen van artikel 7 van de statuten: 

“ ……. Indien de vergadering niet in getal is, kan de volgende vergadering, ongeacht het aantal 
aanwezigen, geldig beslissen over de punten die een tweede maal op de agenda staan”. 

http://www.planboommarter.be/
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 Een besluit van de Milieuraad die niet in getal is (consensus of meerderheidsbesluit) na de 
vergadering via mail voorleggen aan alle niet-aanwezige leden. Enkel tegenstemmers hoeven te 
reageren en worden meegenomen in het totaal van voor- of tegenstemmers, waarna een advies 
wordt verleend. 

b) Kerstbomen in de stad 
Francine Van Der Perre heeft haar bezorgdheid geuit over de milieulast van de teelt van kerstbomen. 
Ze vindt o.a. ook dat de enorme hoeveelheid kerstbomen  die Halle dit jaar “sierde” alleen maar 
bijdraagt aan die last. 
Ook de andere Milieuraadsleden ondersteunen haar bezorgdheden. Het versieren van de stad met 450 
zieltogende kerstbomen leidt eerder tot bekommernis dan tot een verhoging van de kerstvreugde. 
Ook stad Halle heeft zich laten verrassen door deze actie van de verenigde handelaars en heeft laten 
weten dat dit niet meer zo kan. Ook al komt er geen herhaling van deze actie de Milieuraad zal haar 
standpunt in een brief aan de verenigde handelaars laten weten. 
De Milieuraad is voorstander van duurzame versieringen zoals de metalen kerstboom die voorheen de 
Grote Markt sierde of bomen van palettenhout zoals die in het stadhuis stonden. 
 

c) Windturbines – o.a. afwegingen van opgewekt Pajottenland 
Op verzoek van Christian Housiaux hebben we dit punt geagendeerd. I.v.m. zijn gemelde afwezigheid  
deze avond en het feit dat er geen nieuwe ontwikkelingen zijn te melden laten we de bespreking van 
dit onderwerp vervallen.  
 

d) Binnentuin bij klooster van de Sacramentinnen 
Het kloostergebouw en de ommuurde binnentuin zijn geklasseerd waardoor zij zijn beschermd tegen 
aanpassingen (bijv. bebouwing van de binnentuin) of sloop. Ook stad Halle ijvert voor behoud van de 
huidige binnentuin, passend binnen haar overige inspanningen voor groen, klimaat en duurzaamheid. 
De kans dat een projectontwikkelaar in dit woongebied mag gaan bouwen is dus praktisch onbestaand. 
Toch hebben we dit punt geagendeerd om de leden alert te laten zijn. 
  

4) Voorstel van leden voor agendapunten volgende vergadering 
Geen 
 

5) Nieuws van de verenigingen 
Geen 


